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Skolebestyrelsesmøde i Isenvad 
Mandag den 18/9 kl. 18.30 – 21.30 

 

Mandag 18/9 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

Lørdag 7/10 NO Bestyrelsesdag kl. 9-15 

Torsdag 2/11 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Elsebeth 

Onsdag 6/12 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Allan 

Torsdag 11/1 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Lene 

Mandag 5/2 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Tirsdag 12/3 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Heidi 

Onsdag 3/4 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Allan 

Tirsdag 2/5 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Stella 

Mandag 3/6 NO Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Liselotte 

 
Afbud:  
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

1. 
18.30 
– 
19.00 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad: 
Der er ansat en vikar, som skal dække ind ved sygdom og ferier. 
PA-elev kommer retur til børnehaven. 
Der har været møde med KN-rengøring, indkøbsafdelingen og et firma, 
der kan efterbehandle linoleumsgulve med noget, der hedder pur. 
Der løbes stærkt. 
 
Nordre: 
SFO´en havde en god jubilæumsfest. Der var drøn på ovre i SFOens del 
af skolegården. Der blev lavet omkring 250 snobrød. 
SFOen havde Mooncar-forhindringsbane og prøvede det nye frisbeegolf 
og nye cornhole-aktiviteter. 
Der var også nogle klassiske gamle lege som elastikhop, svingetov og 
sjippebattle. 
Der er sagt god vind til EGU-elev og sagt velkommen til et par nye 
pædagogmedhjælpere samt en ny flexjobber. Pædagogmedhjælperne 
skal være i morgen-sfo og i juniorklubben om eftermiddagen. 
Flexjobberen er i Øst X. 
Der kommer snart nyt linoleumsgulv på i stikboldkælderen. 
Der er gang i en lidt større oprydning af nedslidte redskaber på 
legepladsen. Nu skal der så småt gang i en proces, hvad der så skal 
være i stedet for. 
 
- Skole   
Isenvad: 
Ryst-sammen-arrangement i Skelhøj for Nordre og Isenvad for 
indskolingen. Nu er det en tradition. 
Der har været alle-børn-cykler-uge. 
Der lægges planer for den kommende skolefest. Det skal være på tværs 
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af klasser/afdelinger. 
 
Nordre: 
Jubilæumsuge i uge 35 og åbent hus torsdag d. 31. august. 
Der var mange aktiviteter fordelt ud på hele skolens område – både ude 
og inde. Vejret var heldigvis godt. 
 
Der er er gang i den lille cyklistprøve i skolegården. 
 
Der har netop været afholdt samtaler til en barselsstilling. Afgørelsen 
falder tirsdag d. 19. sept. 
 
Ift. budgetforlig så er der ikke indtænkt nogle af de forslag, som 
bestyrelsen er kommet med. Besparelsen på rammebudgettet er også 
prisfremskrevet. Det vil der blive fulgt op på med skolechefen. 
 
- SGU og specialområdet 
Der arbejdes med den nye meddelelsesbog på specialområdet med 
udvalgte klasser/elever. Der kommer en survey snarest for at indsamle 
viden om pilotprojektet. 
 
Der er sendt en skrivelse ud til forældre i vestfløjen, da der er brug for at 
stramme op for at få mere af den ønskede adfærd. 
 
- Forældregruppen  
Der var kritik af forplejning til jubilæumsfesten pga. lang ventetid ved 
madboderne. 
Der er fortsat udfordringer ift. bus ift. ventetid eller hvis undervisning 
bliver aflyst. 

2.  19.00 
- 
19.10 

Nyt fra elevråd  
Intet pga. afbud. 
Ny formand er Tanos(Athanasios) fra 9. i 
Næstformand er Maksim fra 8i 

 

 

3. 19.10 
– 
19.20 

Opsamling på Isenvadfolderen 
Der er lavet en aftale med kommunens grafiker, som vil lave et udkast til 
en layout.  
Målgruppen for folderen er nye familier i Isenvad. 

 

4. 19.20 
– 
19.30 

Orientering om feriepasning i Isenvad 
Der bliver sampasning mellem børnehave og SFO fremover for at få det 
til at hænge sammen personalemæssigt. 

 

5. 19.30 
– 
19.40 

Kort gennemgang af regnskab for skolefest 
Der er overskud på 22619 kr. Det går til lejrskolen i 8. klasse. 

x 

6. 19.40 
– 
19.55 

Punkter til bestyrelsesdag i oktober 
Der er afbud fra Allan, Ole har måske også afbud. Stella går kl. 13.00 

- Værdigrundlag – hvordan kan der arbejdes med det i forhold til 
forældrene. Der er arbejdet med personalet, nu arbejdes der med 
eleverne. 

- Spil et dialog-spil for at lære hinandens holdninger at kende. 
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- Skærmetid – hvornår er det godt og hvilke andre muligheder er 
der?  

- Digital dannelse. 
- Kost og ernæring – mere oplysende end forbud. Fx hvad er sundt 

og hvorfor? 
- Princip for klassekassen og lejrskole. 
- Er der flere forslag, skal det sendes senest d. 25. sept. 

  Kaffe  

7. 20.10 
– 
21.10 

Temadrøftelse 
- Hvordan sikrer vi samsyn og fælles praksis mht. 
klassekasse/indsamling til lejrskole, så princippet virker bedst muligt i 
praksis, og vi får det bedst mulige grundlag for turen? 
 
- Skal der rettes i princippet, eller skal der laves anden info? 
Principperne rettes til, så det bliver mere klart – både hvad 
klassekassens formål er og hvad meningen er med bidraget til 
lejrskolen. 
Pixi-udgaven af princippet skal gennemgås på forældremøder. Pixi-
udgaven laves af bestyrelsen.  

x 

8. 21.10 
– 
21.20 

Personalesager 
Intet 

 
 

9.  21.20 
– 
21.25 

Opslag til AULA 
Isenvad:  
Der er ansat en vikar, som skal dække ind ved fravær. 
Isenvadfolderen er snart på trapperne. 
Der bliver sampasning i ferie for børnehave og SFO fremover. 
 
Nordre: 
Der var jubilæumsuge i uge 35 og åbent hus torsdag d. 31. august. Der 
var mange aktiviteter fordelt ud på hele skolens område – både ude og 
inde. Vejret var heldigvis godt. Godt besøgt. 
Skolefestregnskab godkendt. Overskuddet går til lejrskolen i 8. klasse. 
Drøftelse af princippet vedr. klassekassen og lejrskole. 
 
Fælles: 
Der har været afviklet ryst-sammen-arrangement i Skelhøje for Nordre 
og Isenvad for indskolingen. Nu er det en tradition. 
Lørdag d. 7. oktober er der skolebestyrelsesdag. Der er ved at blive 
planlagt indhold. 

 

10.  Evt. 
D. 1. 11 er der møde med BKF kl. 19-21. Det er for dagtilbud. En 
repræsentant fra bestyrelse er velkommen. 
D. 12.3 er der et møde med dagtilbudschefen. 
Allan sender FOLAs håndbog om arbejde i forældrebestyrelsen og 
forældreråd. Den er elektronisk. 

 

Punkter til kommende møder: 
Juni-evaluering af refleksvest (NO)  
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Drøftelse af muligheder og udvikling af idrætsprofil. Det kan være med fokus på 
udskolingen. 
 


